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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2015/16:68 Fler jobb

Hur blir jobben fler med utebliven kompensation till Försvarsmakten för de 
höjda arbetsgivaravgifterna?

Före valet sa Stefan Löfven att om han fick bilda regering kommer han att 
kräva besked från varje statsråd om varje beslut innebär fler jobb eller ej. Ett 
beslut är nu taget att regeringen inte kompenserar Försvarsmakten för de höjda 
arbetsgivaravgifterna för unga det andra halvåret 2015.

 

Med tanke på den uteblivna kompensationen för de höjda arbetsgivaravgiften 
till Försvarsmakten vill jag därför fråga försvarsminister Peter Hultqvist om 
han fick frågan av statsministern om beslutet innebär fler jobb eller ej och 
vad hans svar till statsministern i så fall var.

………………………………………

Helena Bouveng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-05
Besvaras senast
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